
13.02.2025 r. 

Jan Perucki 

Radny Miasta Gdańska 

Interpelacja nr 072/25 

Aleksandra Dulkiewicz 

Prezydent Miasta Gdańska 

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. 2024 poz. 609 z późn. zm.) składam interpelację w sprawie: 

Dokończenie ul. Wodnika 

Ulica Wodnika to kluczowa arteria w lokalnym układzie drogowym dzielnicy. Co należy 

mieć na uwadze, staraniem Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni udało się zrealizować chodnik 

na odcinku Orfeusza-Raatza. Brakuje jeszcze drogi rowerowej, którą wierzę, że uda się 

przeprowadzić w najbliższym czasie, natomiast to pismo ma przede wszystkim zwrócić uwagę 

Pani Prezydent na jezdnię, w części leżąca na terenie, która nie jest we własności miasta. 

Jezdnia to płyty drogowe, które sprawiają uciążliwość uczestnikom ruchu drogowego, 

a także okolicznym mieszkańcom z uwagi na charakterystyczny stukot płynący spod kół 

przejeżdżających samochodów. Nadmienię, że to kolejna interpelacja w tej sprawie, stąd 

uprzejmie przypominam, że z ostatniej odpowiedzi wynika, iż podejmą Państwo rozmowy z 

podmiotami, których celem będzie uzyskać tytuł prawny zezwalający na przeprowadzenie 

inwestycji. Stąd moje pytanie, co z tych starań wyniknęło? Kiedy uzyskamy warunki prawne, 

które umożliwią przeprowadzenie procesu inwestycyjnego, kiedy zostanie ogłoszony przetarg 

na realizację projektu budowlanego i wreszcie, kiedy planuje się wykonać ten krótki, ale 

newralgiczny odcinek ul. Wodnika? 

Zgodnie z ustawodawczym umocowaniem, odpowiedzi oczekuję w przeciągu 14 dni. 

Jan Perucki 

Radny Miasta Gdańska 

Wpłynęło 13.02.2025 r.


